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Triathlonvereniging Zwefilo

VERSLAG
ALGEMENE
LEDENVERGADERING

25 november 2023 / 20:15 uur, inloop van 18:30 uur / Café de

Heerlijkheid aan de Dorpsstraat 826 in Oudkarspel

DEELNEMERS
Aanwezig Zie presentielijst

Afwezig -

1. Opening en ingekomen stukken

Michel van Reeuwijk (voorzitter) opent de vergadering en heet iedereen

welkom en blikt even terug op de start van deze avond. Vanaf half zeven,

juist na de zwemtraining op zaterdag, stroomde Café de Heerlijkheid in

Oudkarspel vol. De borrel was al direct geanimeerd en na het nuttigen

van de even rijke als voedzame stamppot-maaltijd leek het hoogtepunt van

de avond al bereikt. Er moest echter nog wel even gewerkt worden want

ja, een Algemene Ledenvergadering veronderstelt toch wel de behandeling

van een aantal punten. De voorzitter blikte in zijn openingsspeech terug

op het ontstaan van Zwefilo en de ontwikkeling door de jaren heen en gaf

een doorkijkje naar de huidige situatie en nabije toekomst. Met een

recente toename van het aantal leden en een stabiel trainerskorps, lijkt

er geen reden voor rigoureuze verandering. Speciale aandacht was er voor

de “founding fathers” Paul Zijp en Ronald de Groot en hoe mooi was het

dat zij beiden deze avond aanwezig waren. Maar ook voor een tweetal

ingrijpende gebeurtenissen, het overlijden van Bram Pronk en Sjaak van

Stralen.
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a. Vaststellen verslag Algemene ledenvergadering 2022

Het verslag van de vorige ledenvergadering wordt goedgekeurd met

dank aan Justin van de Grootevheen (secretaris).

b. Jaarverslag TV Zwefilo 2022-2023

Volgens de statuten wordt van elk verenigingsjaar een verslag

opgesteld. In voorgaande jaren deden we dat met een presentatie.

Voor het seizoen 2022-2023 is dit in een nieuw jasje gegoten, het

opstellen van een heus jaarverslag. Het geeft een compleet beeld

van het reilen en zeilen van onze vereniging in 2022-2023.

2. Bestuurlijke aangelegenheden (voorzitter)

a. Benoeming Henk van de Grootevheen als bestuurslid en

vicevoorzitter voor komende 3 jaar.

Henk van de Grootevheen heeft zich opnieuw kandidaat gesteld als

bestuurslid. Hij wordt onder luid applaus voor 3 jaar aangesteld

als bestuurslid van TV Zwefilo.

b. Benoemingsschema bestuur

Met de benoeming van Henk van de Grootevheen als bestuurslid voor

de komende drie jaar wordt het nieuwe besnoemingsschema

vastgesteld. Dat ziet er als volgt uit.

Naam Functie Aftreden

Michel van Reeuwijk Voorzitter Jaarvergadering 2025

Justin van Grootevheen Secretaris Jaarvergadering 2025

Don Boersen Penningmeester Jaarvergadering 2025

Cora Klaver Ledenzaken Jaarvergadering 2024

Henk van de Grootevheen Technische zaken Jaarvergadering 2026

3. Financieel verslag (penningmeester)

a. Financiële verantwoording 2022-2023

Don Boersen geeft een toelichting op de financiële verantwoording.

b. Kascommissie

De kascommissie (Wim Suiker en Ruud Doodeman) heeft goedkeuring
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verleend aan de financiële stukken. Wim Suiker geeft een korte

toelichting vanuit de kascommissie. Het is zaak om scherp op de

financiën te blijven. Het is niet houdbaar om structureel verlies

te draaien. Vanuit het bestuur wordt aangegeven dat dit verlies

over het afgelopen jaar is ingecalculeerd en dat dit niet

structureel is.

c. Decharge bestuur

Aan het bestuur wordt door de leden decharge verleend.

d. Verhoging contributie

Don Boersen geeft een extra toelichting op de noodzakelijke

contributieverhoging. Ook het Jaarverslag 2022-2023 gaat hier

uitgebreid op in.

De leden stemden in met het voorstel om de contributie te

verhogen.

e. Begroting 2023-2024

Don Boersen geeft een extra toelichting op de begroting. Ook het

Jaarverslag 2022-2023 gaat hier uitgebreid op in. De verwachting

is dat we meer leden erbij krijgen dan nu meegerekend is. Dat moet

een positieve uitwerking hebben op het resultaat.

De leden stemden in met de begroting 2023-2024.

4. Vaststellen jaarverslag (voorzitter)

Het jaarverslag 2022-2023 wordt vastgesteld.

5. Rondvraag & sluiting formele gedeelte

Ronald Groot en Paul Zijp nemen het woord. Zij blikken kort terug op de

ontstaansgeschiedenis en beginjaren. Ze spreken hun waardering en trots

uit dat er nog steeds een mooie actieve en vitale vereniging bestaat!

Bij de vorige ALV is het onderwerp clubkleding aan de orde gekomen.

Daarin zit inmiddels beweging. Er komt een klein team dat gaat kijken

naar het ontwerp en waarschijnlijk kan dan in de loop van volgend jaar

het hele jaar door kleding besteld worden.
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De rest van de avond stond in het teken van ons 35-jarig jubileum en de

benoeming van de bijzondere prestaties. Onderdeel van de ALV is ook immer de

benoeming van bijzondere prestaties (het volbrengen van de hele triathlon, het

winnen van het clubkampioenschap). Dit werd, traditiegetrouw, met verve voor

rekening genomen door Cora. Zij deelde ook de bijbehorende prijzen uit. Uit

overwegingen van duurzaamheid waren dat deze keer geen bloemen maar

cadeaubonnen en wintermutsen.

Ronja Winter deed aan 12 wedstrijden mee en scoorde met 453 de meeste punten.

Zij werd daarmee opnieuw de clubkampioen bij de dames met Yoni Pronk (332) en

Amy van der Fluit (310) op de 2e en 3e plaats.

Sander van Staveren deed aan alle wedstrijden mee en scoorde met 540 de meeste

punten. Hij is dus de clubkampioen van dit seizoen. Jascha de Goede werd

tweede met 484 punten en Sam Albracht eindigde als derde met 299 punten.

Twee leden hebben dit seizoen zelfs twee keer een hele triathlon voltooid;

Cora Blankendaal kwam op 20 augustus in Kopenhagen tot een mooie tijd van

11.45.30 en plaatste zich daarmee voor Hawaï. Daar kwam ze op 14 oktober na

een zware race tot 13.05.23. Ook Jascha de Goede voltooide twee keer de hele;

op 25 juni Roth in 12.35.48 en op 9 september Almere in 11.45.42!

Naast deze toppers hebben we nog Peter Borst die op 25 juni in Roth tot de

snelle tijd van 10.34.38 kwam, Rob Hof ook in Roth, kwam na een zware strijd

uit op 13.27.31 en Sjoerd Ligthart in zijn eerste hele kwam hij tot de nette

tijd van 12.48.32.

Over prijzen gesproken, het ging er nog heet aan toe bij de speciaal door

Frank, Casey en Mike georganiseerde pub-quiz. Zo vindingrijk als de vragen

waren, zo sophisticated was de wijze waarop deze konden worden beantwoord en

waarop de uitslag werd bepaald, alles via geavanceerde computertechnieken en

mobiele data-verzending. Het was een mooi intermezzo.

De avond werd afgesloten zoals deze begon: met een drankje en veel goede

gesprekken. Op naar het volgende jubileum.
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Opgesteld op 17 januari 2024, aangepast na bespreking concept in

bestuursvergadering van 23 januari 2024 door Justin van de Grootevheen

(secretaris)

Vastgesteld in de Algemene ledenvergadering 2024 op 31 oktober 2024
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